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Notulen vergadering Dorpsbelangen 14-11-2023 

Aanwezig: Peter de Koeijer, Peter Vergouwe, Marc Cijsouw, Jordi Overbeeke, Sandy van Hoorn, 
Ronald de Ritter en Andre Jongekrijg         

Namens de gemeente : Elsbeth Verhelst en  Jeroen de Buck 

Afwezig met kennisgeving: Chantal van Hoorn 

 

0. Openbaar deel vergadering 
Jordi Steurrijs had verzocht spreektijd te krijgen met een voorstel inzake een 
hondenuitlaatplek aan de Koudepolderstraat. Hij heeft aangegeven bij het volgende overleg 
aanwezig te zullen zijn om zijn voorstel toe te lichten. 
 

1. Opening en vaststellen agenda  
Er worden geen punten toegevoegd aan de agenda. Voorstel om MFA status af te handelen 
voordat overige punten aan de orde komen omdat vertegenwoordigers van de gemeente al 
aanwezig zijn is akkoord. 
 

2. Vaststellen vorig verslag en aktielijst 
Naar aanleiding van het verslag inzake nieuwbouwplannen op de plek van de school geeft de 
voorzitter een terugblik over het verloop van de informatieavond, goede opkomst, veel 
interesse. Beeld dat het bejaardenwoningen zijn is wel bijgesteld door de 
projectontwikkelaar. 
Naar aanleiding van de aktielijst: 
- De wegwijzers voor het herdenkingsbos. Vanuit de gemeente wordt aangegeven het niet 

gewenst te vinden door het hel dorp bruine verwijzingsborden te plaatsen. Voorgesteld 
wordt om aan de zijde van het voetbalveld een informatiebord te maken, waarbij de 
Dorpsraad kan aangeven welke informatie gewenst is. Sandy zal dit uitwerken en 
terugkoppelen naar de gemeente. 

- Voorgesteld wordt om de groen-actie NK Tegelwippen komend voorjaar opnieuw uit te 
voeren maar dan met een andere insteek, wat minder wijds neergezet op het 
evenementenplein en meer gericht op vergroening omgeving. 

- Het antwoord van de gemeente over maatregelen tegen de te hoge snelheden op de 
Rozenlaan wordt door de dorpsraad als onvoldoende gekwalificeerd. We zullen 
schriftelijk terug reageren naar de betrokken ambtenaar/dienst. 

 
3. Mededelingen 

- De voetbalkooi op het evenementenplein zou blijven staan tot deze kon worden 
verplaatst naar het schoolplein bij de nieuwe MFA. Inmiddels is vastgesteld dat deze 
verplaatsing niet kan worden gerealiseerd, zowel vanwege de constructie als de 
afmetingen van de huidige voetbalkooi. Er komt een nieuwe voetbalkooi bij de MFA. De 
kooi bij het evenementenplein zal dan worden afgebroken, omdat 2 kooien dicht bij 
elkaar buiten proportie zijn voor de behoefte. Naar aanleiding van deze mededeling 
vraag Marc naar de visie over het plein bij de MFA. De school heeft behoefte aan 
veiligheid met een afgesloten plein terwijl onder meer het dorpshuis juist behoefte heeft 
aan een open plein bij het gebouw. 

- Plan beweegroute Kreek 2023: de gemeente heeft nog subsidie beschikbaar voor ideeën 
in het kader van vitaliteit. Er is nu door een kleine groep dorpsbewoners in samenspraak 
met Sandy een voorstel ingediend om een beweeg- en activiteiten-route toe te voegen 
aan het ommetje Hoek. Hiervoor is ook met schoolkinderen gesproken en contact 
gezocht met Welzijn Ouderen. Delen van het voorstel zouden nog in 2023 in gang gezet 
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kunnen worden, andere onderdelen zouden dan de komende jaren toegevoegd kunnen 
worden. Sandy zal dit verder bespreken met de initiatiefnemers Patrick en Jojanneke. 

- Er is ook nog wat subsidie beschikbaar in het kader van de leefbaarheid in kernen. 
Voorgesteld wordt om ergens op de route van het ommetje Hoek een bank aan te 
schaffen. Na overleg met Welzijn Ouderen zullen we een voorstel terugkoppelen naar de 
gemeente. 

 
4. MFA kennismaking nieuwe projectmedewerkers en status project bespreken 

Rico Geluk en Wietze Lips va de gemeente geven een update. Met de deelnemers van de 
MFA zijn 2 varianten van het ontwerp besproken. Op 25/09 is het definitieve ontwerp op 
vlekkenplanniveau vastgesteld. In januari 2024 start aanbesteding meervoudig onderhands. 
Intentie is het project medio 2025 opgeleverd te krijgen. De ontsluiting van het gebied kan 
doorgaan als er geen geldige bezwaren worden ingediend tegen de wijziging van het 
bestemmingsplan. Mogelijk dat er (tijdelijk) aanpassingen nodig zijn aan de doorrij route van 
de Koudepolderstraat.  
Desgevraagd geeft de projectleider aan dat de betrokken deelnemers van de MFA nog niet 
toe zijn aan het maken van afspraken over gebruik van ruimten en verantwoordelijkheden. 
Op een vraag over de bouw van de zorgwoningen wordt aangegeven dat Zorgsaam 
weliswaar een intentieverklaring heeft getekend, maar dat er nog geen overeenkomst is met 
een aannemers of projectontwikkelaar voor de bouw van deze zorgwoningen. 
Namens de Dorpsraad doet Sandy een dringende oproep te starten met helder 
communicatie over de ontwikkelingen, met name over het feit dat bewoners van Vremdieke 
niet zullen verhuizen naar de nieuwe zorgwijk. De Dorpsraad zal dit ook in de contacten met 
Zorgsaam blijven benadrukken. De vertegenwoordiging van de gemeente wordt bedankt 
voor hun heldere toelichting over de stand van zaken. 
 

5. Status parkeerproblemen Nieuwstraat 
De verkeersdeskundige en een vertegenwoordiger van de afdeling groen geven een 
toelichting op de parkeersituatie in de Nieuwstraat. De parkeerdruk in de omgeving zit nog 
onder de norm van 90%. In eerste instantie is het parkeren door buurtbewoners op het 
terrein van de gemeente oogluikend toegestaan, maar mede door het uitbreiden van de gele 
strepen en de toename van auto´s/busjes liep het dusdanig uit de hand dat de medewerkers 
van de gemeente niet meer konden parkeren. De ruimte is nodig voor medewerkers van de 
afdeling groen. De gemeente heeft gezocht naar een oplossing om de parkeerdruk iets te 
verlichten zonder daarbij precedenten als het opofferen van groenstroken voor 
parkeervakken geweld aan te doen. Het voorstel is nu om een deel van de gemeentegrond 
vrij te maken voor 4 extra parkeervakken met de afspraak dat de toegang tot het 
gemeenteterrein vrij blijft voor gemeente medewerkers. De gele streep moet blijven bestaan 
voor de veiligheid van het zwaardere verkeer in dat gebied. De gemeente zal dit voorstel 
gaan communiceren naar de buurtbewoners. 
  

6.  Actuele zaken 

• Evaluatie en continuering thema avonden: Naar aanleiding van de ervaringen met de 
2 thema-avonden van 2023 besluit de dorpsraad dat we voor het organiseren van 
deze avonden meer zullen kijken rond welke actuele activiteiten de dorpsraad een 
coördinerende rol kan spelen. 

• Op 17/4/2024 is er opnieuw een wijk- en kernradenbijeenkomst van de gemeente 
Terneuzen. De gemeente zal hiervoor een plan maken, wij zullen deze avond als 
gastheer optreden voor de collega raden. Het dorpshuis en de kerk zijn inmiddels 
gerserveerd. 
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• Voor 1/10/2024 moeten de statuten zijn geactualiseerd en ondertekend bij de 
notaris (voor rekening van gemeente). We kunnen onze statuten toetsen aan het 
concept wat Axel al heeft gemaakt.    

 

7. Rondvraag en afsluiting 

• Hoe staat het met het parkeeronderzoek voor het budgethotel? De gemeente heeft nog 
geen resultaten ontvangen van de projectontwikkelaar. 

• Is het een idee om via `je komt van Denoek` en onze website het filmpje te vertonen van 
de problemen die de brandweer ondervind met foutparkeerders in de straten? In andere 
kernen heeft de brandweer een ronde gemaakt door de straten met de brandweerauto 
en rode kaarten uitgedeeld aan de route blokkerende parkeerders. Naast het voorbeeld 
in het brandweerfilmpje ontstaan nu ook problemen bij de frituur/dokterspost in de 
Bernhardstraat en bij de ingang van het dorp bij het busstation. 

• Bewoners van Knol en Wulpenbek worden onverwacht geconfronteerd met een 
mededeling dat er op het terrein achter boerderijwinkel Tollenaar een grondstation 
hoogspanning gepland wordt door Tennet en het ministerie. Moeten wij daar niet bij 
betrokken zijn? Peter Vergouwe houdt vinger aan de pols en gaat naar de 
informatieavond in Biobase 

• Binnen de regiodeal NorthSeaPorts ligt er een subsidievraag om de regio nieuwe 
impulsen te geven. Moeten wij daar op aansluiten? De provincie en gezamenlijke 
gemeenten hebben een voorstel uitgewerkt met betrekking tot mobiliteit, cultuur, 
talentontwikkeling, leefbaarheid en groenvoorziening. Daar wordt deze subsidievraag 
voor benut. 

• Hoe staat het met de boscompensatie op het terrein bij DOW? Andre zal een 
statusupdate vragen 

• Moeten we de notulen of een samenvatting van hetgeen we bespreken openbaar 
plaatsen of ophangen op een centrale plek om zo meer zichtbaar te maken waarmee we 
bezig zijn? We zullen dat in december bespreken om vanaf januari te gaan realiseren. 

• De wethouder geeft nog aan dat er op 23/11 een openbare raads-informatie 
bijeenkomst wordt georganiseerd rond flexwonen en arbeidsmigranten. Goed om als 
dorpsraad hier kennis op te halen. Naar aanleiding van dit punt stelt Marc voor om als 
dorpsraad te bekijken of wij adressen kunnen verzamelen waar in Hoek 
arbeidsmigranten al dan niet legaal worden gehuisvest. 

• Elsbeth brengt vanuit de gemeente nog onder de aandacht dat er in 2024 subsidie 
beschikbaar is als partijen activiteiten willen ontplooien om te herdenken dat 
ZeeuwsVlaanderen 80 jaar geleden is bevrijd. 

 

Komende vergaderingen 

12-12-2023 11-06-2024 

09-01-2024 20-08-2024 

06-02-2024 17-09-2024 

12-03-2024 15-10-2024 

09-04-2024 19-11-2024 

17-04-2024 kernradenbijeenkomst in Hoek 17-12-2024 

07-05-2024  
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Actielijst openstaand 

Datum Onderwerp Wie Afgehandeld 

2023-02-14 Visie ontwikkelen toekomst dorpshuis en 
evenementen-terrein 

Allen  

2023-05-16 Extra Bewegwijzering herdenkingsbos realiseren Wijkcontacten  

2023-09-19 Ieder kwartaal Pol vd Vijver Zorgsaam uitnodigen 
inzake ontwikkelingen zorgwijk 

Andre  

2023-09-19 Ieder kwartaal Martijn Hoogmoed uitnodigen inzake 
ontwikkeling Windlust 2/MFA 

Andre/Elsbeth  

2023-11-14 Voorstel bewegwijzering herdenkingsbos afstemmen 
met gemeente 

Sandy  

2023-11-14 Nieuwe groen actie voorjaar 2024 voorbereiden Andre/Elsbeth  

2023-11-14 Ontwikkelingen beweegroute monitoren Sandy  

2023-11-14 Contact opnemen met brandweer actie bereikbaarheid 
straten Hoek bij calamiteiten, de rode kaart of het 
filmpje 

Peter V  

2023-11-14 Verzamelen adressen flexwoningen Hoek Marc  

2023-11-14 Conceptstatuten accorderen Allen  

 

Actielijst open spreekuur bewoners 

Datum Onderwerp Wie Afgehandeld 

2022-03-14 Te hard rijden Molendijk – Rozenlaan, controle door 
gemeente via telslangen 
2023/11/14: bezwaar maken tegen mededeling 
gemeente dat hier niets aan wordt gedaan, 
onvoldoende onderbouwd 

 
 
 
Andre 

 

    

    

    

    

 

 

Actielijst afgedaan 

Datum Onderwerp Wie Afgehandeld 

2023-06-13 Gebruik landbouwgrond (koudepolderstraat) als 
stortplaats (vervuilde) grond, onderzoek via RUD 

Peter Frusch X 

2023-06-13 Benaderen hSV Hoek over mogelijkheden openbaar 
trapveldje voor de jeugd 

Sandy X 

2023-06-13 Benaderen Naomi Cornelissen (gemeente) over 
mogelijkheden trapveldjes in Hoek 

Wijkcontacten X 

2023-06-13 Reserveren PKN kerkcentrum voor 10-10-23 thema-
avond 

Andre X 
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2023-05-16 Overzicht Flex-wonen vergunningen kern Hoek 
Eventueel WOO verzoek maken 

Wijkcontacten X 

2023-02-14 Uitnodigen Woongoed voor overleg april, mei, juni, juli 
Gerappelleerd 1-5 en 21-6 

Andre X 

2022-10-11 Maken voorstel communicatie van en naar inwoners Jordi en Sandy X 

2022-10-11 We gaan over naar nieuw emailadres: 
info@hetdorpHoek.nl en secretaris@hetdorphoek.nl 
 

Jordi X 

2022-12-13 Voorbereiden thema-avond Informatie Kern met Pit, 
DOW, Oranjefonds voor activiteiten van inwoners Hoek 

Jordi en Sandy X 

2022-12-13 Michelle Witte uitnodigen voor koffiemoment op 
10-01-23  -> 14-02-23 

Andre X 

2022-12-13 Peter v. bekijkt nog eens wat creditering 2022 precies 
betreft 

Peter V. X 

2022-12-13 Marc de Haas van het geeltje adviseren geen oproep te 
doen over een zienswijze op Windlust II 

Peter de K. X 

2022-12-13 Ilse en Jordi aanwezig bij overleg over onderhoud 
groenvoorziening wulpenbek 

Ilse en Jordi X 

2022-12-13 Mogelijkheden benutten schermen COOP voor nieuws 
dorpsraad onderzoeken 

Sandi X 

2023-01-10 Ilse, Jordi en Ronald gaan naar selectie prijsvraag 
Langestraat 

Ilse, Jordi en Ronald X 

2023-02-14 Organiseren voorlichtingsbijeenkomst Budgethotel op 
28-02-23 nnb 

Hr. Adema en 
Dorpsraad 

X 

2023-02-14 Organiseren voorlichtingsavond boscompensatie 
Lovenpolder op 28-02-23 

Hetty Wenting en 
Dorpsraad 

X 

2022-12-13 Voorbereiden thema-avond Veiligheid in samenspraak 
met politie, brandweer en mogelijk andere partijen 

Jordi en Sandy  

2023-06-13 Mogelijkheden NK Tegelwippen voor Hoek Wijkcontacten  

2023-06-13 Bezien of drankje aanbieden kan bij thema-avond en of 
we gadgets (gesponsord) kunnen aanbieden 

Peter Vergouwe  

2023-06-13 Benaderen scholen om te vragen of ze de kinderen 
willen vragen werkstuk/tekening te maken wat zij graag 
aan speelmogelijkheden in het dorp willen zien 

?  

2023-09-19 Nagaan bij oude Dorpsraad wie eigenaar is van beeld 
oude begraafplaats 

Jordi   

2022-05-16 Doortrekken gele streep Nieuwstraat waardoor tekort 
parkeerplaatsen, controle door gemeente via 
parkeeronderzoek 

Alain Daalman  
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